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Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
 

Protokół nr VIII/2024 
z VIII Sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

w dniu 21 listopada 2024 roku 
 

VIII Sesja w dniu 21 listopada 2024 roku odbyła się w sali USC w Urzędzie Miejskim w Kuźni 

Raciborskiej.  
 

Obrady rozpoczęto 21 listopada 2024 roku o godz. 15:30, a zakończono o godz. 18:07 tego samego 

dnia. Obrady były transmitowane i utrwalono nagranie z sesji. 
 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej: 
 

1. Sylwia Brzezicka-Tesarczyk 

2. Kacper Cichocki 

3. Marcin Czerniej – nieobecny  

4. Gerard Depta 

5. Michał Grzesik 

6. Adrian Juraszek – nieobecny  

7. Urszula Choroba 

8. Patryk Konieczny  

9.  Mateusz Kot 

10.  Wojciech Krzyżanowski 

11.  Mateusz Procek 

12.  Sławomir Sielski 

13.  Tomasz Sokołowski 

14.  Maria Wyszomierska  

15.  Dominik Zawada 

Oprócz Radnych, w sesji wzięli udział Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli: 
 

1. Gąska Jacek 

2. Wyszomierska Maria  

3. Gacka Norbert  

4. Hajduk Zuzanna    

5. Tomala Monika 

6. Krauze Rafał    

7. Hawro Przemysław  

8. Depta Gerard 

9. Sokołowski Tomasz 
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oraz  

Pan Wojciech Gdesz – Burmistrz Miasta 

Pan Bartłomiej Adamski – Sekretarz Miasta  

Pan Zbigniew Pławecki – Radca Prawny 

Pan Aleksander Serafin – Kierownik Gminnego Centrum Zarządzania Kryzysowego  

Pani Anna Gasidło – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Kuźni Raciborskiej 

Pani Bogumiła Nienartowicz – Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kuźni 

Raciborskiej 

Pan Piotr Staroń – Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa  

Pan Łucjan Węglorz – Kierownik Działu Eksploatacyjno-Administracyjnego w Zakładzie Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej 

Pani Małgorzata Pabian – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami  

Pani Ewa Dzedzej – Specjalista ds. gospodarki odpadami 

Pani Anna Mainusz – Kierownik Referatu Edukacji i Promocji  
Pani Agnieszka Gradzińska – Inspektor Referatu Rozwoju i Sportu 

Pani Beata Chorzelewska – Inspektor ds. planowania przestrzennego i architektury 

Pan Radosław Kasprzyk – Prezes Gminnego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Kuźni 

Raciborskiej 

Pan Kamil Krzoski – przedstawiciel firmy XOOG Klastry Energii P.S.A.  

Pan Dawid Machecki – Dziennikarz Nowin Raciborskich 

Pan Paweł Macha  

Pan Paweł Dzieżok  
 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
Pan Tomasz Sokołowski – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył VIII sesję Rady Miejskiej w Kuźni 

Raciborskiej. Po otwarciu sesji Przewodniczący stwierdził obecność 13 radnych, co czyni obrady 

prawomocnymi. 
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad.  
 

 

 

 

Porządek obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr VII/2024. 

4. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta. 

5. Przedstawienie raportu Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska oraz Gminnego Zespołu  

ds. Zarządzania Kryzysowego z działań w czasie stanu klęski żywiołowej na terenie Gminy Kuźnia 

Raciborska we wrześniu 2024 roku. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

6.1 pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

6.2 zmian w budżecie gminy na 2024 rok,  
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6.3 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

6.4 określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

6.5 podatku od środków transportowych, 

6.6 zmiany uchwały LXXI/546/2023 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 21.12.2023 r.  

w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej, 

6.7 przyjęcia Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy 

Kuźnia Raciborska na lata 2024-2039, 

6.8 przyjęcia aktualizacji „Programu usuwania wyrobów azbestowych z terenu Gminy Kuźnia 

Raciborska na lata 2024-2032”, 
6.9 przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego 22 obszary położone w sołectwach Rudy i Ruda Kozielska, 

6.10 zaopiniowania projektu Audytu krajobrazowego województwa śląskiego, 

6.11 Programu Współpracy Gminy Kuźnia Raciborska z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2025 rok, 

6.12 uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia petycji i przekazania petycji zgodnie  

z właściwością. 

7. Wnioski. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

9. Zakończenie obrad. 
 

 

 

 

 

 

Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący przedstawił wniosek Burmistrza Miasta Kuźnia 

Raciborska o wprowadzenie zmian do zaproponowanego porządku obrad polegających na wycofaniu  

z porządku obrad punktu 6.1 tj. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 
 

Następnie Przewodniczący przedstawił wniosek Klubu Radnych Razem dla Rozwoju o wprowadzenie 

zmian w porządku obrad polegających na wycofaniu z porządku obrad punktu 6.2, 6.3, 6.4, 6.5, 6.6, tj.: 

6.2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

6.3 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska. 

6.4 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

6.5 Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych. 

6.6 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały LXXI/546/2023 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

z dnia 21.12.2023 r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej. 
 

Uwag, ani innych wniosków o uzupełnienie bądź zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Po odczytaniu złożonych wniosków Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza 

Miasta o wycofanie z porządku obrad punktu 6.1 tj. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części 
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kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
 

Głosowano w sprawie: 
wniosku Burmistrza Miasta o wprowadzenie zmian w porządku obrad polegających na wycofaniu  

z porządku obrad punktu 6.1 tj. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (2) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek 

 

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania wykreślono pkt 6.1  z porządku obrad. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w celu możliwości zapoznania się radnych 

z wnioskiem złożonym przez Klub Radnych Razem dla Rozwoju oraz w celu wprowadzenia 

niniejszego wniosku pod głosowanie. 
 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał, że po rozmowie z Przewodniczącym Klubu 

Radnych otrzymał informację, iż Przewodniczący Klubu Radnych wycofuje w całości złożony przez 

siebie wniosek. 

Przewodniczący Klubu Radnych potwierdził wycofanie wniosku. 
 

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad po wprowadzonej zmianie. 

 

Porządek obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej po wprowadzonej zmianie: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr VII/2024. 

4. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta. 

5. Przedstawienie raportu Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska oraz Gminnego Zespołu  

ds. Zarządzania Kryzysowego z działań w czasie stanu klęski żywiołowej na terenie Gminy Kuźnia 

Raciborska we wrześniu 2024 roku. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

6.1 pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

6.2 zmian w budżecie gminy na 2024 rok,  

6.3 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 
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6.4 określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

6.5 podatku od środków transportowych, 

6.6 zmiany uchwały LXXI/546/2023 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 21.12.2023 r.  

w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej, 

6.7 przyjęcia Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy 

Kuźnia Raciborska na lata 2024-2039, 

6.8 przyjęcia aktualizacji „Programu usuwania wyrobów azbestowych z terenu Gminy Kuźnia 

Raciborska na lata 2024-2032”, 
6.9 przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obejmującego 22 obszary położone w sołectwach Rudy i Ruda Kozielska, 

6.10 zaopiniowania projektu Audytu krajobrazowego województwa śląskiego, 

6.11 Programu Współpracy Gminy Kuźnia Raciborska z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2025 rok, 

6.12 uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia petycji i przekazania petycji zgodnie  

z właściwością. 

7. Wnioski. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

9. Zakończenie obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu nr VII/2024. 
Uwag do protokołu nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr VII/2024.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (2) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek 

 

4. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta.  
Informację o podjętych działaniach, odbytych spotkaniach oraz plany i informacje bieżące przedstawił 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz. 

Po przedstawionych informacjach radni zadali Burmistrzowi niżej wymienione pytania. 
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Radna Pani Maria Wyszomierska zapytała o spotkanie z Nadleśniczym Nadleśnictwa Rudy 

Raciborskie w sprawie ścieżki rowerowej. 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz wyjaśnił, że z Panem Nadleśniczym spotkanie dotyczyło 

przejazdów kolejowych. Poświęcone było zmianie kategorii przejazdów kolejowych na terenie 

Nadleśnictwa. 

W kwestii ścieżki rowerowej Burmistrz przekazał, że jest wstępna wizualizacja i jest wola powstania 

ścieżki ze strony Gminy Nędza i Nadleśnictwa. 

Radna Pani Maria Wyszomierska zapytała również,  czy rozmowy z Nadleśnictwem dotyczyły również 

zlikwidowanego przejazdu kolejowego pomiędzy Kuźnią Raciborską, a Siedliskami i czy jest 

możliwość przywrócenia tego przejazdu. 

Burmistrz Miasta przekazał, że podczas spotkania była poruszona rozmowa w sprawie utrzymania 

kategoryzacji przejazdów. Burmistrz nadmienił również, że obecnie procedowana jest ustawa, która 

reguluje kwestie przejazdów kolejowych, stąd odbyło się wspomniane spotkanie. Nie dotyczyło 

bezpośrednio zlikwidowanego przejazdu. Burmistrz wyjaśnił, że ze strony Polskich Linii Kolejowych 

powodem likwidacji przejazdu jest zwiększona prędkość na linii kolejowej Wrocław – Chałupki. 

Radna Pani Maria Wyszomierska odniosła się do spotkania z Panią Poseł Lenartowicz i z Panią Ritą 

Serafin reprezentującą powiat, które dotyczyło między innymi działań przeciwpowodziowych.  

W związku z tym Radna zapytała o złożony przez nią wniosek w sprawie zwołania zebrania 

mieszkańców, które się do tej pory nie odbyło i nie został wyznaczony termin.  

Burmistrz Miasta odpowiedział, że podczas spotkania na ręce Pani Poseł została złożona prośba, 

która spotkała się z pozytywnym odzewem. Odbędzie się w Kuźni Raciborskiej spotkanie 

parlamentarnego zespołu związanego z ochroną przeciwpowodziową z udziałem wszystkich 

zainteresowanych mieszkańców, jak również wszystkich stron, o które Radna wnioskowała przy 

zwołaniu zebrania mieszkańców. Burmistrz odpowiadając Radnej w sprawie terminu spotkania 

przekazał, że ma otrzymać w krótkiej przyszłości konkretną datę. 

W dalszej części spotkania zabrał głos Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Grzesik. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Grzesik odniósł się do działalności Burmistrza Miasta 

z ostatniego miesiąca kierując do Burmistrza następującą wypowiedź/analizę: 

„W poniedziałek pojawił się Pan na Komisji Budżetu i Finansów, co było dla mnie osobiście ogromnym 

zaskoczeniem. Pozwoliłem sobie zerknąć w statystyki. Na dotychczasowych 9 spotkań Komisji 

Budżetu i Finansów –  był Pan obecny na 2 posiedzeniach. Nie dziwota zatem, że o pewnych rzeczach 

dowiaduje się Pan ostatni. Jednocześnie w artykule dla serwisu nowiny.pl, gdzie została zacytowana 

Pańska odpowiedź na jedną z interpelacji – odebrałem to tak, że zrzuca Pan odpowiedzialność za 

swoją niewiedzę na Panią Skarbnik, co jest przynajmniej nieprzyzwoite przy tak niskiej frekwencji Pana 

Burmistrza na Komisjach, na których omawiane są problemy gminne oraz mieszkańców. Dobrze, 

chociaż, że na poniedziałkowej Komisji przyznał się Pan, że nie jest autorem odpowiedzi na tę 

interpelację, a jedynie się Pan pod nią podpisał. To pokazuje realny obraz kompetencji i świadomości 

Burmistrza. Podziękowania z tego miejsca dla pracownika merytorycznego, jakim jest pani Ewa 

Dzedzej za przedstawienie faktów i wskazanie osoby odpowiedzialnej w osobie Pańskiej Zastępczyni 

za niedoszacowanie stawki w gospodarowaniu odpadami w tym roku. A skoro już jesteśmy przy 

Pańskiej Zastępczyni, to warto przytoczyć kilka faktów z okresu jej rządów. Została zatrudniona za 
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stawkę absolutnie maksymalną, zgodnie z rozporządzeniem Ministra w sprawie wynagradzania  

pracowników samorządowych, to jest 13.674,00 zł. Ale to nie wystarczyło. Trafnie wnioskowałem  

o wykaz dodatków specjalnych przyznanych przez Burmistrza od początku kadencji. Okazuje się, że 

oprócz wspomnianej kwoty niemal 14.000,00 za miesiąc dotował Pan swoją Zastępczynię dodatkami 

specjalnymi, odpowiednio maj i czerwiec – 1.600,00 zł, od lipca do grudnia 2024 – 3.000,00 zł. Można 

było te pieniądze wydać skuteczniej. Ogromnie się cieszę, że wspomniana Pani kończy posługę  

w naszej gminie i że przestanie Pan sięgać mieszkańcom do kieszeni, żeby pełnić funkcję sponsora 

swojej Zastępczyni. Nie sposób nie odnieść się też do zatrudnionego doradcy. Ponad 50.000,00 zł 

wydał Pan na wykonanie usług w zakresie doradztwa. Kiedy Redaktor Nowin Pan Dawid Machecki 

skierował do Urzędu pytanie, z jakiego powodu został zatrudniony niniejszy doradca, to odpowiedź 

brzmiała, że dane te nie podlegają udostępnieniu. Jestem ciekawy, ile analiz, ekspertyz i opinii wydał 

Pan Lech i ile zyskała na tym gmina. Warto wspomnieć o jednym fakcie. Doradca zatrudniony przez 

Burmistrza Wojciecha Gdesza do niedawna był bliskim współpracownikiem Prezydenta Wrocławia 

Jacka Sutryka, tego samego, który dzisiaj ma zarzuty korupcji i oszustwa. Kończąc Panie Burmistrzu 

w mojej opinii dopuścił się Pan sprzeniewierzenia publicznych środków pieniężnych. Potraktował Pan 

publiczne środki pieniężne pochodzące z kieszeni obywateli jak swoje, wydając je na własne 

fanaberie. Nie ma żadnego usprawiedliwienia dla takiego zachowania i mam nadzieję, że  

w przyszłości będzie to wyglądało inaczej. Dziękuję.”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Pana Michała 

Grzesika, jakie jest pytanie do Pana Burmistrza w związku z tą wypowiedzią? 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Grzesik: „Pytanie jest takie, gdzie się podziało ponad 

50.000,00 które zostało wydane na doradcę i ile ekspertyz, analiz przedstawił nam ten doradca?” 

Burmistrz Miasta odniósł się do wypowiedzi Wiceprzewodniczącego Pana Michała Grzesika 

informując, że przedstawione na piśmie i odczytane oświadczenie zawiera szereg kwestii, co do 

których chciałby również, tak jak Wiceprzewodniczący się przygotować. Burmistrz oznajmił, że również 

nie znajduje w wypowiedzi formy pytającej, natomiast chciałby w tej sprawie przedstawić odpowiedź 

na piśmie, gdyż na poruszone kwestie chciałby odpowiedzieć zgodnie ze stanem faktycznym i po 

konsultacji z biurem prawnym. 

Szczegółowe wypowiedzi Burmistrza Miasta, Radnej Pani Marii Wyszomierskiej, Przewodniczącego 

Rady Miejskiej oraz Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej dostępne są na nagraniu obrad VIII Sesji 

Rady Miejskiej udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 

Innych pytań, ani uwag do omawianych tematów nie zgłoszono. 
 

 

5. Przedstawienie raportu Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska oraz Gminnego Zespołu  
ds. Zarządzania Kryzysowego z działań w czasie stanu klęski żywiołowej na terenie Gminy 
Kuźnia Raciborska we wrześniu 2024 roku. 
Raport Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska oraz Gminnego Zespołu ds. Zarządzania Kryzysowego 

z działań w czasie stanu klęski żywiołowej na terenie Gminy Kuźnia Raciborska we wrześniu 2024 

roku przedstawił Sekretarz Miasta Pan Bartłomiej Adamski. 

Po przedstawieniu raportu o zabranie głosu poprosił Pan Paweł Macha. 
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W związku z tym Przewodniczący udzielił głosu osobie spośród publiczności po uzyskaniu zgody 

Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 
 

Głosowano w sprawie: 
udzielenia głosu osobie spośród publiczności. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Urszula Choroba, Gerard Depta, Michał Grzesik, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech 

Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Kacper Cichocki, Tomasz Sokołowski 

NIEOBECNI (2) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek 

 

Po uzyskaniu zgody radnych głos zabrał Pan Paweł Macha informując, że zapoznał się  

z przedstawionym raportem. Następnie przedstawił z własnego doświadczenia kilka uwag 

dotyczących podjętych działań w czasie stanu klęski żywiołowej. 

Do wypowiedzi Pana Pawła Machy odniósł się Przewodniczący Rady Miejskiej oraz Sekretarz Miasta. 

Szczegółowe wypowiedzi osób biorących udział w dyskusji dostępne są na nagraniu obrad VIII Sesji 

Rady Miejskiej udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 

Innych pytań, ani uwag do omawianych tematów nie zgłoszono. 

 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
 

6.1 pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 
niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
Punkt zdjęty z porządku obrad. 

 
6.2 zmian w budżecie gminy na 2024 rok,  
Projekt uchwały omówił Pan Bartłomiej Adamski – Sekretarz Miasta. Poinformował również, że radni 

będą głosować nad projektem uchwały z wniesioną autopoprawką polegającą na usunięcie z projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok:  

- zmian zapisanych w załączniku nr 2, 

- zmian zapisanych w załączniku nr 1 w § 2  pod lp. 2, tj.  

Dział: 010, Rozdział 01044, zad. a) Projekty infrastrukturalne związane z bieżącą gospodarką wodno-

ściekową na terenie Gminy Kuźnia Raciborska, na kwotę 651.703,76 zł, 

a  w związku z tym zrównoważenie zmian w budżecie gminy po stronie dochodów. 

Sekretarz Miasta wyjaśnił, że taka zmiana jest bezpośrednio związana z tym, że projekty uchwał były 

opiniowane przez Komisję Budżetu i Finansów i uzyskały opinię negatywną. W związku z tym 

newralgiczne punkty, które były powodem negatywnej opinii zostały z projektów uchwał usunięte. 
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Sekretarz Miasta przekazał również, że naniesione poprawki mają odzwierciedlenia w projekcie 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska. 

W związku z naniesionymi autopoprawkami do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2024 rok oraz do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kuźnia Raciborska – Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10-minutową przerwę. 

Po przerwie Przewodniczący poinformował, że radni zapoznali się z autopoprawką i poprosił 

Przewodniczącą Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Pani Urszula Choroba poinformowała, że opinia Komisji, 

która obradowała 18.11.2024 r. była negatywna z uwagi na dwie pozycje, które obecnie usunięto 

autopoprawką, natomiast do pozostałych pozycji projektu uchwały Komisja nie miała żadnych uwag. 
 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2024 rok (z autopoprawką). 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (2) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek 
 
 

Uchwała nr VIII/47/2024 

 
 

6.3 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

Projekt uchwały omówił Pan Bartłomiej Adamski – Sekretarz Miasta.  Poinformował, że zmiany ujęte 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska wynikają wprost z omówionego 

wcześniej projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Pani Urszula Choroba poinformowała, że opinia Komisji, 

która obradowała 18.11.2024 r. była negatywna z uwagi na dwie pozycje, które obecnie usunięto 

autopoprawką, natomiast do pozostałych pozycji projektu uchwały Komisja nie miała żadnych uwag. 

 
 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska (z autopoprawką).  

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 
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NIEOBECNI (2) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek 

 

Uchwała nr VIII/48/2024 
 

 

6.4 określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
Na prośbę Sekretarza Miasta Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5-minutową przerwę. 

Po przerwie projekt uchwały omówił Pan Bartłomiej Adamski – Sekretarz Miasta.   

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Uwag nie wniesiono. 

 

Głosowano w sprawie: 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Patryk Konieczny, 

Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, 

Dominik Zawada 

PRZECIW (1) 
Michał Grzesik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maria Wyszomierska 

NIEOBECNI (2) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek 

 

Uchwała nr VIII/49/2024 
 
6.5 podatku od środków transportowych, 
Projekt uchwały omówił Pan Bartłomiej Adamski – Sekretarz Miasta.   

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Uwag nie wniesiono. 

 

Głosowano w sprawie: 
podatku od środków transportowych.  
Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Patryk Konieczny, 

Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Tomasz Sokołowski, Dominik Zawada 
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PRZECIW (1) 
Michał Grzesik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Sławomir Sielski, Maria Wyszomierska 

NIEOBECNI (2) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek 
 
 

Uchwała nr VIII/50/2024 

 
6.6 zmiany uchwały LXXI/546/2023 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 21.12.2023 r.  
w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej  
i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej, 
Projekt uchwały omówił Pan Łucjan Węglorz – Kierownik Działu Eksploatacyjno-Administracyjnego  

w Zakładzie Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk. 

Uwag nie wniesiono. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały LXXI/546/2023 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 21.12.2023 r. w sprawie 

ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Kuźni Raciborskiej. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (2) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek 
 
 

Uchwała nr VIII/51/2024 

 
6.7 przyjęcia Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 
Gminy Kuźnia Raciborska na lata 2024-2039, 
Projekt uchwały omówił Pan Kamil Krzoski – przedstawiciel firmy XOOG Klastry Energii P.S.A.  

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk. 
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Uwag nie wniesiono. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy 

Kuźnia Raciborska na lata 2024-2039.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (2) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek 

 

 

 

 

 

Uchwała nr VIII/52/2024 

 
 

6.8 przyjęcia aktualizacji „Programu usuwania wyrobów azbestowych z terenu Gminy Kuźnia 
Raciborska na lata 2024-2032”, 
Projekt uchwały omówiła Pani Ewa Dzedzej – Specjalista ds. gospodarki odpadami. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk. 

Uwag nie wniesiono. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia aktualizacji „Programu usuwania wyrobów azbestowych z terenu Gminy Kuźnia Raciborska 

na lata 2024-2032”.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (2) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek 
 

Uchwała nr VIII/53/2024 
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6.9 przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obejmującego 22 obszary położone w sołectwach Rudy i Ruda Kozielska, 
Projekt uchwały omówiła Pani Beata Chorzelewska – Inspektor ds. planowania przestrzennego  

i architektury. 

Do omówionego projektu uchwały odniosła się Radna Pani Maria Wyszomierska w sprawie 

odzwierciedlenia wniosków w projekcie uchwały, które mieszkańcy składali na przestrzeni minionych 

6 lat. Wypowiedź Radnej uzupełniła Pani Beata Chorzelewska. 

Wypowiedzi osób biorących udział w dyskusji dostępne są na nagraniu obrad VIII Sesji Rady Miejskiej 

udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 

Innych pytań, ani uwag do omawianego tematu nie zgłoszono. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk. 
 

Głosowano w sprawie: 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego 

22 obszary położone w sołectwach Rudy i Ruda Kozielska.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Michał Grzesik, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, 

Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria 

Wyszomierska, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk 

NIEOBECNI (2) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek 
 

 

Uchwała nr VIII/54/2024 
 
6.10 zaopiniowania projektu Audytu krajobrazowego województwa śląskiego, 
Projekt uchwały wraz z wprowadzoną autopoprawką omówiła Pani Beata Chorzelewska – Inspektor 

ds. planowania przestrzennego i architektury.  

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony 

Środowiska Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk w związku z wprowadzoną autopoprawką poprosiła  

o 5-minutową przerwę. 

Po przerwie Przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy  

i Ochrony Środowiska poinformowała, że radni na posiedzeniu Komisji zaopiniowali projekt 

pozytywnie. Następnie przekazała, że podczas przerwy wyjaśniono, iż autopoprawka jest związana 

jedynie z doprecyzowaniem treści projektu uchwały, a nie załączników graficznych. 

Uwag nie wniesiono. 
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Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu Audytu krajobrazowego województwa śląskiego (z autopoprawką).  

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (2) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek 

 

Uchwała nr VIII/55/2024 
 
6.11 Programu Współpracy Gminy Kuźnia Raciborska z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok, 
Projekt uchwały omówiła Pani Agnieszka Gradzińska – Inspektor Referatu Rozwoju i Sportu. 

Radny Pan Wojciech Krzyżanowski zapytał o uzupełnienie dat w projekcie uchwały. Pani Agnieszka 

Gradzińska odpowiedziała, że projekt uchwały został uzupełniony o daty przeprowadzonych 

konsultacji i informację, że nie wpłynęły żadne wnioski. 

Komisja Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji  zaopiniowała projekt pozytywnie,  

o czym poinformował Przewodniczący Komisji Pan Patryk Konieczny. 

Uwag nie wniesiono. 

 

Głosowano w sprawie: 
Programu Współpracy Gminy Kuźnia Raciborska z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2025 rok.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Michał Grzesik, Patryk Konieczny, 

Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria 

Wyszomierska, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Urszula Choroba 

NIEOBECNI (2) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek 

 

Uchwała nr VIII/56/2024 
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6.12 uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia petycji i przekazania petycji zgodnie  
z właściwością. 
Projekt uchwały omówił Pan Bartłomiej Adamski – Sekretarz Miasta.   

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Mateusz Procek przekazał, że opinia do 

projektu uchwały jest pozytywna. Poinformował, że Komisja Skarg Wniosków i Petycji na posiedzeniu 

w dniu 22.10.2024 r. wyraziła stanowisko, że organem właściwym do rozpatrzenia petycji jest 

Burmistrz Miasta Kuźnia Raciborska. 

Uwag nie wniesiono. 

 

Głosowano w sprawie: 
uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia petycji i przekazania petycji zgodnie z właściwością. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Michał Grzesik, Patryk 

Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (2) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek 
 

Uchwała nr VIII/57/2024 
 

7.  Wnioski. 
 

Na VIII Sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej zgłoszone zostały następujące informacje, pytania 

oraz wnioski: 
 

1) Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk poinformowała, że Gmina Kuźnia Raciborska pojawiła się na 

liście wniosków do oceny w ramach Funduszy Europejskich dla Województwa Śląskiego  

(dot. złożonego wniosku o tytule: zwiększenie efektywności energetycznej poprzez 

termomodernizację w budynkach gminnych na terenie gminy Kuźnia Raciborska, na kwotę ponad  

2,5 miliona złotych). Radna przekazała, że jest to działanie związane z efektywnością energetyczną 

budynków użyteczności publicznej. Poinformowała również, że w załączniku inwestycyjnym 

dokumentu strategicznego w ramach Subregionu Zachodniego również jest zadanie o takim tytule  

z rozpisanymi budynkami (ujęte są 2 budynki: OSP oraz Biblioteka Publiczna w Rudach) określone na 

poziomie 8,9 milionów. W związku z powyższym Radna zwróciła się z pytaniem, czy zrezygnowano  

z jakiegoś budynku, czy zrezygnowano może z jakiegoś zakresu, skąd ta różnica ponad 5 milionów 

złotych?  

Burmistrz Miasta poinformował Radną, że nie chcąc popełnić błędu, odniesie się do pytania na piśmie. 

Pan Piotr Staroń – Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa odniósł się do pytania Radnej 

informując, że błąd może wynikać z tego, że to miał być robiony wstępnie projekt w partnerstwie  

z Raciborzem. Pan Piotr Staroń wyjaśnił, że była to kwota wspólnie na Racibórz, gdzie była ujęta 

Strzecha i jest możliwe, że różnica wynika z tego, że później zostało to podzielone. Poinformował 
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również, że pracownik zajmujący się środkami unijnymi będzie mógł to bardziej sprecyzować. 

Zaznaczył, że od początku były trzy obiekty i dołożony został później czwarty (budynek OSP Siedliska, 

budynek OSP Rudy, budynek biblioteki w Rudach i dołożony w bieżącym roku budynek obejmujący 

kotłownię, tj. wymiana kotła w budynku LKS BUK Rudy). 

Radna Pani Urszula Choroba zapytała, czy mamy gwarancję, że te budynki znajdujące się we wniosku 

to te cztery, które zostały wymienione. 

Pan Piotr Staroń odpowiedział, że te cztery budynki znajdują się we wniosku. 

Szczegółowe wypowiedzi w ww. temacie dostępne są na nagraniu obrad VIII Sesji Rady Miejskiej 

udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 

 

2) Radny Pan Sławomir Sielski złożył wniosek o udzielenie informacji, jakie środki finansowe wpłynęły 

do budżetu gminy Kuźnia Raciborska w latach 2023-2024, w związku z prowadzoną działalnością na 

terenie gminy Kuźnia Raciborska, a konkretnie miejscowości Siedliska, dot. kopalni piasku Kotlarnia, 

a także firmy Laura Motyka-Gola budowa stawu rybnego. 

 

3) Radny Pan Dominik Zawada poinformował, że w związku z pismem, które otrzymał z Amicus-Med  

Sp. z o.o. i treścią w nim zawartą zachodzi podejrzenie naruszenia przepisów przez zarządcę budynku 

zgodnie z treścią artykułu 60f pkt 1 ustawy o prawie budowlanym. W związku z powyższym Radny 

wnioskuje o dostarczenie na Komisję Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy  

i Ochrony Środowiska oraz na Komisję Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej – protokołu odbioru 

końcowego i przekazania do eksploatacji budynku ośrodka zdrowia w Kuźni Raciborskiej wraz  

z szczegółową dokumentacją wykonanych prac. Radny prosi również o dostarczenie książek obiektów 

budowlanych budynków publicznych, których właścicielem jest gmina. Poinformował, że dokumenty 

te będą stanowiły punkt porządku obrad komisji.  

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że poczta kierowana do Rady Miejskiej na bieżąco 

przekazywana jest przez system eSesja. Informacje przedstawione radnym przez Przewodniczącego 

Rady Miejskiej dostępne są na nagraniu obrad VIII Sesji Rady Miejskiej udostępnionym w siedzibie 

Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 

Następnie Przewodniczący przekazał, że kolejna sesja Rady Miejskiej planowana jest na 19 grudnia 

bieżącego roku. 
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9. Zakończenie obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował wszystkim 

za udział i zamknął VIII sesję Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 

 

 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

Tomasz Sokołowski  
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